

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Noor Assets Management and Leasing Co. Date: 20-03-2023 01:59:27 PM Subject: Election of members of the Board of Directors</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: شركة النور للتأجير وإدارة العقارات التاريخ: 20-03-2023 01:59:27 PM الموضوع: انتخاب اعضاء مجلس ادارة</p>
<p>I would like to inform you that the legal member of the Integrated Investments and Industries Company has named Mr. Muhammad Abdul Haj Irshaid Al-Abdallat as its representative in the company's Board of Directors as of 03/20/2023</p>	<p>ارجو العلم بأن العضو الاعتيادي شركة الاستثمارات والصناعات المتكاملة قامت بتسمية السيد محمد عبدالحاج ارشيد العبدالات ممثلا لها في مجلس إدارة الشركة اعتبارا من 2023/03/20</p>
<p>20-03-2023</p>	<p>20-03-2023</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Nour Al-Safouq</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Nour Al-Safouq</p>